
Van:  

Verzonden: dinsdag 5 februari 2019 10:55 

Aan:  
CC: Gemeenteraad 

Onderwerp: SPOED: Herhaald verzoek over voortgang reactie Brief aan gemeenteraad onveilige 
verkeerssituatie Lage Wal 

Urgentie: Hoog 
  
 
Geachte heer Simons (c.c. leden van de gemeenteraad Goirle) 
  
Op 28-11 heb ik namens een groep bewoners een brief aan de leden van de gemeenteraad gestuurd, 
met het verzoek zo spoedig mogelijk actie te ondernemen om de - vooral voor fietsers – onveilige 
verkeerssituatie op de Lage Wal te verbeteren 
  
Ruim een maand later – dd. 9 januari jl.. – liet u me weten dat er aan de reactie wordt gewerkt, maar 
dat dit ‘vanwege de feestdagen wat langer duurt’. U biedt daarvoor excuses en hoopt op ons begrip. 
  
Op dit bericht heb ik dezelfde dag nog gereageerd met de vraag, of u enigszins kunt aangeven 
wanneer we dan wél een reactie kunnen verwachten. Uit het dataverkeer kan ik afleiden dat u deze 
mail pas een week later ( dd. 16-01) hebt geopend. Zeer teleurstellend is echter vooral dat u er ook 
daarna niet op hebt gereageerd. 
  
Inmiddels is het 5 februari , de feestdagen – die volgens u de reden voor de vertraagde reactie waren 
-  liggen alweer ruim een mand achter ons én er zijn inmiddels 10 weken verstreken sinds de 
gemeenteraad onze brandbrief heeft ontvangen, maar nog steeds hebben we geen reactie 
ontvangen, zelfs geen mededeling over de wijze waarop deze in behandeling is genomen. 
  
Elke dag doen zich ‘bijna ongelukken’ voor op de Lage Wal, omdat veel auto’s met veel te hoge 
snelheid rakelings langs fietsers razen. Wij verzoeken u daarom nogmaals dringend spoedig werk te 
maken van ons verzoek maatregelen te treffen die de veiligheid van fietsers op deze weg verbeteren. 
  
Namens een groep bewoners omgeving Hoge Wal. 
  
Hoogachtend, 
 
 


